
PROTOKOL NR XXXVIIV O I

z sesji Rady Micjskie'i w Jgdrzejowic odbytej w dniu 25 pu2.dz.icrnika 2001 roku
w sali wielofunkcyjne.i Domu Kultury w Jgdrzejowic.

A d .  r .
Ad .  l .
Przewodnic'z4ca Raily Miejskiej w JEdrzejowie, o godzinie 9r0 otwarla obrady XXXVIII

sesji Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
Obrady rozpoczEto przy obecnoríci na sali obrad 24radnych na stan 27 rarJnych. co stanowi 88.88
% ogólu Rady. Przewodnicz4ca stwierdzila quorum prawomocne do podejmowania uchwal.
Przewodnicz4ca Rady powitala przybylych na sesjg goSci: przedstawicieli partii i stronnictw
politycznyctr, soltysów i przewodnicz4cych rad soleckich, przedstawicit:li prasy; powitala równie2:
radnych, burmistrza Henryka Michalkiewicza, zastEpcE burmistrza - Waldemara Wo2niaka,
kierowników jednostek organizacyjnych gminy oraz wszystkich przybytych na dzisiejsze obrady.
Przewodnicz4ca Rady zglosila kandydaturq radnej Elzbiety WiSniewskiej na sekretarza obrad;

- radna WiSniewskav,ryrazllazgodg.
Sekretarzem obrad wybrano jednogloSnie radn4 ElzbietE WiSniewsk4.

A d . 2 .
Na sesji w dniu 6 sierpnia nieobecni byli: Radny Ryszard Pacanowski Radny Andrzej

SfuZalec Radna Anna SzlEk Radna Janina Szreniawa.
Trzy nieobecno Sc i zostaty usprawiedliwio ne. jedna nieusprawiedliwiona.

A d . 3 .
l. Burmistrz Henryk Michalkiewicz wnosi o wprowadzenie do p,orz4dku obrad punktu 1 7

A ,,uchwala w sprawie oplat za przejazdy érodkami komunikacji miejskiej".
2. Burmistrz Waldemar WoZniak wnosi o wprowadzenie do porz4dku obrad punktu l4 A

,,Uchwala w sprawie uzupetnienia skladu osobowego Komisji Rozwoju Wsi i Gospodarki Rolnej".
3. Burmistrz Waldemar Wo2niak Wnosi o zmiang kolejnoSci omawianych punktów i

proponuje, aby punkt 1l byl omawiany po punkcie 25.
4. Radny Ryszard Pacanowski wnosi, aby omawianie punktu 16 przelo2yé, na nastgpn4

sesjg.
5. Przewodricz4ca Rady Miejskiej - Teresa Szwach wnosi o zmiang kolejnoSci punktów l3

i  14 .
Rada Miejska przyst4¡lila do glosowania poszczególnych wniosków:

1 . Wprowadzenie do poria4dku obrad punktu 17 A ,,Uchwala w sprawie oplat za przejazly
Srodkami komunikacj i miej skiej " - przyjEto jedno glo Snie.

2. Wprowadzenie do porzedku obrad punktu 14 A,,Uchwala w sprawie uzupehrienia skladu
osobowego Komisji Rozwoju Wsi i Gospodarki Rolnej".

Z a - 2 3
Przeciw - 0
Wstrzymalo sip - I

Wnio sek zo stal przyjgty .
3. Wniosek o zmiang kolejnoSci omawianych punktów ipropozycja, aby punkt ll byt

omawiany po punkcie 25 - przyjpto jednogloSnie.
4. Wniosek, aby omawianie punktu l6 przeloLyé, na nastppn4 sesjE:
Z a - 1 0
Przeciw - l0
Wstrzymalo siE - 4

Wniosek nie zostal przyjgty.



/

-5. Wniosek () zmiang kolejnosci punkt(rw 13 i l4 - przyjpto jednogbsnie.

Rada Miejska w Jqdrzejowie jednogloSnic przyjgla porz4dek obrad z ¡nprawkanri:
l. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. powolanie sekretar:za obrad.
2. Usprawicdliwienie nieobecnoéci radnych na sesji w dniu 20 wrzeénia 2001 roku.

3. PrzyjEcie porz4dku obrad.
4. Przyjgcie protokolu zpoprzedniej sesji.
5. Uchwala w sprawie uzupelnienia skladu Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
6. ZloLenie Slubowania przez radnego Jerzego Smackiego.
7. Interpelacje i wolne wnioski radnych.
8. Informacja o pracy Zarzqdu Miejskiego miEdzy sesjami.
9. Informacja o realizacji uchwat podjptych na poprzednich sesjach.
10. Informacja o pracy Komisji Rozwoju Wsi i Gospodarki Rolnej.
1 1. Informacja o sytuacji w rolnictwie na terenie miasta i gminy.
12. Informacja o realizacji inwestycji na terenie miasta i gminy.
13. Uchwala w sprawie wyboru czlonka Komisji Bud2etu, Gospodarki i Mienia Rady Miejskiej

w Jgdrzejowie.
14. Uchwala w sprawie wyboru Przewodnic¿qcego Komisji Budzetu, Gospodarki i Mienia,

Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.
14 A,,Uchwala w sprawie uzupetnienia skladu osobowego Komisji Rozwoju Wsi i

Gospodarki Rolnej".
15. Uchwala zmieniaj4ca Uchwalp Nr XXVII/25412000 Rady Miejskiei w Jpdrzejowie z dnia

27 grudnia 2000 roku w sprawie wysoko5ci oplat za korzystanie z Ptywalni Miejskiej
w Jgdrzejowie.

16.Uchwala w sprawie wprowadzenia oplat 'za parkowanie pojazdów samochodoqlch
na terenie miasta JEdrzejowa.

17. Uchwala w sprawie okreslenia stawek oplat za skladowanie odpadów komunalnych
na Wysypisku Smieci w Potoku Malym oraz utrafy mocy obowi4zuj4cej niektórych
uchwal.

17 A ,,Uchwaia w sprawie oplat za, przejazdy érodkami komunikacji miejskiej".
18. Uchwala w sprawie uchwalenia programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem

gminy w latach 2001 -2005.

19. Uchwala w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodz4cych w sklad mieszkaniowego
zasobu gminy Jgdrzejów.

20. Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy na 2001 rok.
21. Uchwala w sprawie wniesienia do PPHU ,,EUROUBOJNIA" Sp. z o. o. wkladu

niepienig2nego.
22.Uchwala w sprawie nieodplatnego przeniesienia wlasnoéci nieruchomo5ci komunalnej,

oznaczonej w rejestrach ewidencji gruntów wsi tr 4czyn jako dzialka Nr 23ll na rzecz
Generalnej Dyrekcji Dróg Publicznych.

23. Uchwala w sprawie sprzeda?y w drodze przetargu publicznego nieruchomo5ci komunalnej
o pow. 0.2136 ha, polo2onej w obr. 06 m. Jgdrzejowa przy ul. Jasionka.

24.Uchwala w sprawie przyst4pienia Gminy JEdrzejów do spótki z ograniczon4
odpowiedzialnoéci4.

25. Odpowiedzi na interpelacje.
26. Sprawy ró2ne.
27. Zamkniqcie obrad.

Ad.4.
Nie zgloszono uwag do protokolu z poprzedniej sesji w zwiryku z czym zostal przyjgty.

Ad. 5.
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Ratla Mie'iska w .lgdrzejowie .lednogloSnic powzigla Uchwalg Nr XXXVLIIl342l0l

w sprawie uzupetnienia skladu Racly Miejskiej w Jqdrzejowie-
/tJchwala Nr XXXVIlll342l0l w z.alqczeniu do protokolu/

Ad. 6.
Radny Jerzy Smacki'zkt2yl Slubowanie zgodnie z, Arf.23a. ust. l. LJstawy z.dnia [l marca

1990 roku o samorz4dzie gminnym.

W zw.i4zku z powolaniem radnego Jerzego Smackiego i zlo2eniem przez niego élubowania.
obrady byty kontynuowane przy obecnoSci na sali obrad 25 radnych na stan 28 radnych.

co stanowi 89,29 oA ogólu Rady.

Ad.7.

l. Radny Ryszard Pacanowski proponuje mvienczenie korony herbu Jgdrzejowa na

sztandarze, Krzy2em Sw. Andrzeja, co historycznie bgdzie odz.wierciedlalo wiernoSó
wizerunku.

2. Radny Ryszard Pacanowski zwraca uwagQ na niewielk4 iloéó koszy na Smieci w mieScie.
nttlaszcza przy u l. Wodzislawsk iej.

3. Radna Janina Szreniawa wnioskuje, by na ul. Sienkiewicza postawió progi zwalniaj4ce.
4. Radna Janina Szrenia*'a wnioskuje, by na targowicy od strony Murawca zalo2yó bramE

i zamykaó na noc.
Radna Janina Szreniawa wnioskuje, by na ul. Stanislawa Sgdka zalor.yó przynajmniej jednq

lampg odwietleniow4.
Radna Janina Szreniawa wnioskuje. by nie wkladaó reklam do bram wjazdowych. gd¡"2

zaSmieca to cale miasto.
7. Radna Janina Sz¡eniawa pfta, czy Rada Miejska musi glosowaó w sprawie powolania na

czlonka Rady Spolecznej Zakladu Podstawowej Opieki Zdrowotnej przedstawiciela
Wojewody.

8. Radna Janina Szreniawa ¿wraca uwagQ, 2e przy ul. Mickiewicza i ul. Sienkiewicza s4 nie
zasypane doly po stupach telefonicznych.

9. Radna Janina Szreniawa przeczytala pismo, jakíe otrzymala od osoby fizyaznej dotyczqce
wykupu mieszkania przy ul. Piastowskiej 3ll. Radna prosi o przyspieszenie zalatwienia
sprawy i o odpowied2.

10. Radny Tomasz Baraáski wnioskuje o remont parkingu przy ul. Chrobrego 3.
I l. Radna Barbara Dzwonek - ze wzglgdu na awarig pieców grzewczych w Szkole

Podstawowej Nr 3, prosi o uwzglgdnienie remontu pieców w przyszlorocmym budzecie.
12. Radna El2bieta WiSniewska wyrqra swoje oburzenie na publikacje w ,fchu Dnia", które

dotycz4jej osoby. Radna mwóclla sig do dziennikarzy z oíwiadczenienr iz nie byla i nie
jest czlonkiemZarz4du Miejskiego (fak o radnej Wi5niewskiej pisze prasa). Zaprotestowala
równie2 przeciwko wczorajszej publikacji w ,,Echu Dnia" gdzie mowa jest o tyn\ jakoby
miala w dzier2awie ,,Relaks" i chciala budowaó hotel. Radna mwóclla sig do pani
Katarzyny Pacanowskiej o sprostowanie tego w prasie.

13. Przewodnicz4cy Rady Miejskiej Teofil Spk wnioskuje o remont drogi powiatowej Jasionna
- LScin.

14. Radna Ewa Ptasznik wnosi o uruchomienie przystanku autobusowego przy ul. Sw. Barbary.
15. Radny Alfred Czop pyla, czy bgdzie zrobione oSwietlenie od skrzyZowania ul.

Przemyslowej zul Przypkowskiego do dworca PKP.
16. Radny Alfied Czop pyta, dlaczego firmy, które ukladaty kabel telefoniczny przy ul.

Partyzantów nie poprawily chodnika od przejazdu kolejowego do dawnego MPK.
17. Radny Wies'law Sulek prosi, by Zarad Miejski spowodowal, aby w godzinach 700-800

firma Ekom nie wymieniala kontenerów na ul. 11-Listopada, gdyL s4 to godziny szczytu.
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18. Radny Ryszard Pacanowski wnioskuje. aby strony w materialach na scs.ie. byt)'

numerowane.

Ad. 8.
Burnristrz Henryk Michalkiewicz poinfbrmowal. 2e na wczorajszym posiedzentu Zarz4du

Micjskiego omawiano poprawki do uchwaly w sprawie oplaf 'za parkowanie poiazdóu'

samochodowych oraz sprawg ciuchci. W sprawie Jgdrzejowskiej Kolei Dojazdowej zostalo
podpisane korzystne dla gminy, porozumienie. PKP bierze na siebie koszty zwi'4zane z
przekazaniem majqtku, który zostanie przejEty tylko w czqsci koniecznej do dzialalnoSci
spótki. Porozumienie to zablokowalo proces likwidacyjny. PrzejEcie nast4pi protokolarnie.
JesteSmy tymi, którzy na dzieú dzisiejszy uratowali ciuchcig. Samorz4dy cz.ekaj4 na podjqcie
przez nas uchwaly w tej sprawie.

Radny Ryszard Pacanowski zapytal. czy byl to rodzaj umowy intencyjnej; czy nie ma
ryzyka, jeSli pozostale samorz4dy wycofaj4 siE. Pan Pacanowski zapy4al równie2, czy na
spotkaniu byli przedstawiciele starostwa; zwrócil uwagQ na pasywn4 postawg starostwa w tej
sprawie.

Burmistrz Michalkiewicz wyjaSnil, ze jest to list intencyjny. W razie ntezawiqzania sig
spólki PKP zlikwiduje kolejkg. Burmistrz sugerowal przedstawicielom starostwa, 2e
najlepszym rozwiqzaniem bytoby przejgcie kolejki przez starostwo, jednak otrzymal
odpowiedá, 2e jest top niemo2liwe.

Pan Kazimierz Grabowski zapytal, ile bgdzie to kosztowaó podatnika.
Rurmistrz Michalkiewicz odpowiedzial,2e przejpcie maj4tku nic nie kos:ztuje.
Radna Janina Szreniawa poprosila radcE prawnego, aby przybliz,yla problem.
Radca Prawny - Pani Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e w tej sprawie nie ma nic do

powiedzenia.
Radna Janina Si¿reniawa 'tapyfala - odnoSnie punktu l15 inlormacji o pracy Zarz4du

Miejskiego- czy jeSli wlaSciciele dzialek przy ul. Zielonej nie wyra24zgody na prowadzenie
prac, to nie bgdzie nic robione.

Kierownik Wolski wyjaSnil, 2e problem polega na tyrr¡ iz wlaSciciele dzialek nie s4
w'laScicielami terenów zatapianych. Pigciu wtaScicieli dzialek nie wyrazilo zgody; trwaj4
roznowy. Inwestycja bqdzie kosáowala 400-500 tysigcy. Na razie realizacja nie jest moZliwa
ze wzglgdu na wysoki poziom wód.

A d . 9 .
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji uchwal podjptych na poprzednich sesjach.

Ad.  10.
Nie zgloszono uwag do informacji o pracy Komisji Rozwoju Wsi i Gospodarki Rolnej.

Ad.12.
Nie zgloszono uwag do informacji o realizacji inwestycji na terenie miasta i gminy.

Ad.  13.
Radny Bogdan Bolwiúski zglosil kandydaturg radnego Tomasza Barariskiego na czlonka

Komisji Bud2etu, Gospodarki i Mienia.
Radny Baraúski wryrazil zgodE.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla
czlonka Komisji Budzetu, Gospodarki i Mienia
glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

uchwalg Nr XXXVfiIl343l01 w sprawie wyboru
Rady Miejskiej w Jgdrzejowie, nastgpujqc4 iloSci4

- 2 4
- 0
- l
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/tlchwala Nr XXXVIIl1343l0l w'zal4c'zeniu do protokoh/.

Ad.  14.
Radny Bogdan tsolwiúski, w imieniu radnych klubu T,iemiat .lgdrzejowska, zglosil

kandydaturg radnego Tomasza Baraúskiego na przewodniczqcego Komisji BudZetu. Gospodarki
iMienia.
Radny Baranski wyrazrl zgodg.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr XXXVllll344l}l w sprawie wyLxrru
PrzewodniczEcego Komisji Bud2etu, Gospodarki i Mienia, Rady Miejskiej w Jqdrze.iowie
nastgpuj4c4 ilo Sci4 glo sów:

Z a - 2 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - I

fuchwala Nr XXXVIlIl344l0l w zalqczeniu do protokoh/.

Radny Tomasz Baraúski podzigkowal zapoparcie i zaufanie.
W zwi4zku z przyjpciem obowi4zków Przewodnicz4cego Komisji Budzetu, Gospodarki i Mienia,

_ radny zloLyl rezygnacjE z pracy w Komisji Porz4dku Publicznego.

Ad. 14 A.
Radny Pawel Smor4g zglosil kandydaturg radnego Jerzego Smackiego na czlonka Komisji

Rozwoju Wsi i Gospodarki Rolnej.
Radny Jerzy Smacki wy'razil zgodg.

Rada Miejska w Jgdrzejowie powzigla uchwalg Nr XXXVlIll345l}l w sprawie wyboru
czlonka Komisji Rozwoju Wsi i Gospodarki Rolnej, Rady Miejskiej w Jqdrzejowie, nastqpujEc4
iloSciq glosów:

Z a - 2 4
Przeciw - 0
Wstrzymalo sig - 1

/Uchwala Nr XXXVIlll345/01 w zal4czeniu do protokoh¡/.

Ad.  15.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jpdrzejowie powzigla uchwalg Nr XXXVllll346l0l zmieniaj4ca lJchwalp

Nr XXVII125412000 Rady Miejskiej w Jqdrzejowie z dnia 27 grudnia 2000 roku w sprawie
wysoko5ci oplat za korzystanie z Plywalni Miejskiej w Jgdrzejowie, nastEpujqce iloSci4 glosów:

Z a - 2 4
Przeciw - I
Wstrzymalo sig - 0

AJchwala Nr XXXVIlll346l0l w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad. 16.
Burmistrz Michalkiewicz poinformowal, 2e Zarzqd Miejski po analizie projektu uchwaly

wprowadza nastEpujqce autopoprawki:
a w $ 4 sk¡eSlió slowa ,,oraz inwalidów"
0 w$ 5 wykre5lió podpunktb
o w$ Tpunkt 3-wykreSlió slowo,,nie"
a $ 8 otrzymuje brzmienie: ,¿walnia siE z ophaty za parkowanie inwalidów I i II grupy

inwalidzkiej z inwalidztwem koúczyn do lnych
t paragra$ 8 - 16 otrzymuj4 numery 9 * 17.
Radny Bogdan Bolwiúski zglosil zastrzeíenia do paragrafu 6. Przedsipbiorcy parkuj4
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sanrochody przy swoich obiektach. co jest 'zwiEz.ane r. ztrt>paltzeniem i dowozenr zamawianegtr

towaru do klienta. Gmina nie stracilaby na tym, gclyby wysttpió do Zakladu Remontowcr

Budowlanego, aby w uzasadnionych wypadkach wydawaó sfale z.ezwolenia na parkowanie.

Kierownik Zakladu Remontowo Budowlanego Pan Leslaw JeZewski zwrócil uwagq na zapis

wparagrafie 4 mówi4cy,iZ. prawo clo abonamentu dotyczy tylko osób zameldowanych przy dane-i

ulicy. ósoby prowadzqce dzialalnoSó gospodarczq bqd¿l miaty wystarczaj4co duZo czasu dcr

godziny 900 na dowiezienie i rozladowanie towaru. Takie rozsNt4zanie spowoduje udroZnienie ulic

i parkingów.
Raclny Bogdan Bolwiñski úwaZa, ze osoby prowadz4ce dzialalnoéó gospodarcz4 odprowad:iaiq

podatki i nale2y o nich odpowiednio dbaó.
Radna E|Zbieta Wi$niewska ma obiekcje. Llwaza, Ze sluszne jest wykupywanie abonamentu,

ale przedstawiona sytuacja bylaby równoznaczna z wykupieniem miejsca za25 zlotych.

Radny Bogdan Bolwiúski zwraca uwagg, 2e klient ma prawo do dowozu towaru do domu

w zwi4zku z czym musi byó zagwarantowane miejsce przed sklepem, aby byto to moZliwe. Poza

tym do godziny 900 teznie wszyscy zdqi4dowie2ó towar.
Pan Marek Perzyúski chcialby wiedzieó, na co pÍzeznaczone bgd4 wplywy z ty'tulu oplat za

parkowanie.
Radny Czeslaw Blicharski uw'a2a,2e w tej sprawie se sprzecznoíci. Zjednej strony narzeka

sig, 2e ulice s4 blokowane, a z drugiej propozycje rozwiryaú s4 krytykowane. W zwi4zku z tym

radny Blicharski wnioskuje o przeniesienie omawiania tej uchwaty na nastEpn4 sesjE.
Raclny Ryszard Pacanowski'zwraca uwagQ, 2e zglosil wniosek o przeniesienie omawiania tego

punktu na nastEpn4 sesjg, jednak nie zostal zaakceptowany.
Radny uwa2a, 2e w paragrafie 5 jest niekonsekwencja. Emblemat inwalidi4wa nie rozgranicza
rodzajów'schorzenia. Podjgcie uchwaly przy tych w4tpliwoÉciach nie bEdzie mialo sensu. Projekt

powinien byó jeszcze raz. przedyskutowany na komisjach i dopracowany. Wszyscy inwalidzi

dysponuj4cy pojazdami powinni mieó prawo nieodplatnego korzystania z parkingu.
Burmistrz Michalkiewicz przypomnial, ze dyskusja w sprawie oplat za parkowanie trwa od

kilku miesiEcy; jest konflikt interesów. Zarz4d Miejski wzifi pod uwagE opinie komisji oraz
poprosil kierownika, aby siggn4l do okresleú funkcjonuj4cych w tym temacie - stqd takie
sformowanie. Inne miasta ju2 dawno rozwiryaly ten problem. Zaklad Remontowo Budowlany ma

duze liczbg pracowników, brakuje pienigdzy na pobory. Szukamy érodków, aby zmnieiszyó
dotacje dla tego zakladu.

Radna Ewa Ptasznik poinformowala, 2e emblematy inwalidztwa prryznaje Wojewódzki
Oérodek Osób Niepehrosprawnych, doskonale zorientowany, komu taki emblemat wydaó. Miasto
nie ma nic do tego. Jezeli obywatel bqdzie sig legitymowal takim emblematem, to naleZy to
respektowaó.
Od co najmniej dwóch lat padaty wnioski, aby pewne obszary miasta opodatkowaé oplat4 za
parkowanie. Widzqc, 2e projekt uchwaly jest niedopracowany - wszystkie komisje mialy
wqtpliwoSci - radna Ptasmik popiera wniosek o przeniesienie omawiania tego punktu na nastQpn4
sesjE.

Radny Tomasz Barañski zwrócll uwagQ, 2e nie ma ju2 trzech stopni inwalidawa; jest stopieú
znaczny i umiarkowany.

Pan Kazimierz Grabowski powiedzial, 2e Zarz4d Miejski bral pod uwagq symulacjg strat
i zysków, ale nie wzi4l pod uwagg tego,2e strac4 wlaiciciele sklepów, poniewaz klienci nie bqd4
mieli siE gdzie zatrzymaó.

Burmistrz Wo2niak uwa2a,2e Écie2ki w tej kwestii zostaty przetarte.lnne miasta wprowadzily
oplaty za parkowanie; nie zrobity tego po to, aby stració. Handlowcy w wipkszoSci maj4 do
dyspozycji podwórka, z których nastEpuje odbiór towarów. Mamy parkingi, które pozostaj4 do
dyspozycji kz oplaty, np.: przy ul. Glowackiego, przy koSciele.
Zaklad Remontowo Budowlany, k1óry bgdzie zbieral te oplaty ofrzyma z tego tytutu prowizjg
apozastala czgéó trafi do budzetu gminy.

Radny Ryszard Pacanowski poprosil Radcg Prawnego o ustosunkowanie sig do tej sprawy.
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Radca Prawny tlrzqdu Miejskiego Pani f)anuta Kiwiorska wy.laúnila. ze projekt uchwaly'
jest taki jak podobne uchwaly tego typu na terenie województwa. W 2.adnej z uchwal

publikowanych w Dzienniku lJrzpdowym nie by]o ;rapisrr, 2e posiadacze abonamentu maje¡

.iakiekolwiek gwarancje. Posiadacz akrnamcntu nie ponosi oplat zawartych w paragrafie 3. Nikt

nie jest w stanie zagwarantowaó, 2e posiadacze abonamentu bqde mieli miejsce do parkowania.

Jeéli chodzi o g*py inwalidzkie. to sqtakie jak powiedzial Pan Barafrski.
Pani Kiwiorska uwaZa, Ze przy takich w4tpliwoSciach lepiej bytoby wstrzymaó sip z podjEciem
uchwaty.

Rada Miejska w Jgdrzejowie przyjgla wniosek radnego Blicharskiego o przeioZenie
podjqcia uchwaty na nastgpn4 sesjg, nastqpujEca iloSciE glosów:

7,a
Przeciw
Wstrzymalo sig

t 2
l 0
2

Przewodnicz4caRady - Teresa Szwach, o godzinie 1050 oglosila przerwp, która trwala do
godziny I l20.

Ad.  17.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloénie lprzy obecnoéci 22 radnych/ powzigla uchwalp Nr

XXXVIII/347101 w sprawie okreslenia stawek oplatza skladowanie odpadów komunalnych na
Wysypisku Smieci w Potoku Matym oraz utraty mocy obowi4zuj4cej niektórych uchwal.
/Uchwala Nr XXXVIlll347l01 w zalaczeniu do protokoh/.

Ad.  17 A.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloínie lprzy obecnoSci 24 radnycV powziqla uchwalE

Nr XXXVIII/348101 w sprawie oplat zaprzejazdy Srodkami komunikacji miejskiej.
/Uchwala Nr XXXVIII/348101 w zalqczeniu do protokoh¡/.

Ad. 18.
Burmistrz Michalkiewicz zglosrl poprawkg Zarz4du Miejskiego: w zal4czniku nr I do uchwaty

w punkcie 8, odnoénik 4 slowa ,,obnizania lub utrzymania dotychczasowej" zast4pió slowem

,,stosowaniu". Chodzi o to, aby byla moZliwoSó stosowania bonifikaty w zalelnoíci od
koniunktury.

Radca Prawny - Pani Danuta Kiwiorska powiedzial4 2e radni uchwalajq coS, czego nikt
w województwie jeszcze nie uchwalal. Nie bylo wzorów i projekt uchwaly powstal ,2, glowy".
Jako prawnik mogE powiedzieó,2e ten program bgdzie stanowil na najbliZsze pigé lat podstawg do
podejmowania przez Zarzqd Miejski jakichkolwiek decyzji. Byó moZe nalelaloby bardziej uSci5lió
niektóre zapisy, ale trudno przewidzieó coé na pigó lat. Komisja noblla to w sposób, jaki uwa2ala
za najlepszy. Trudno przewidzieé, czy organ nadzoru, jakim jest Wojewoda" nie bgdzie mial
jakiché zastrzeíen. MyÉlE, 2e nale?y uchwalió tg uchwalp w takim brzmieniu.

Pan Kazimierz Grabowski prosi o wyjaénienia dotycz4ce tabelki, jaka ukazala siE w
dzisiejszym wydaniu ,,Gazety Jgdrzejowskiej". W punkcie d sq wymienione mieszkania" które nie
sEprzeznaczone do sprzedaZy. Pan Grabowski chcialby wiedzieó, jaka jest przyczyna tego. 2e nie
mog4 byó sprzedane.

Burmistrz Michalkiewicz powiedzial, ze prasa nie jest wiarygodna, czasem klamie lub
przekrgca fakty. W uchwalanym programie nie ma nic na temat sprzedaz.y,

Pan Marek Perzyriski pyla, czy jest coé na temat mieszkaú w bloku przy ul. I I Listopada 121.
Ostatnio w prasie byla informacja,2e zgodnie z obowi4zujqce ustawq, miasto nie mo2e przekazaó
bezplatnie mieszkaú mieszkaúcom. Jest równie2 informacja, 2e miasto poniosloby kosáy
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.,wyprostowania" te.j sprawy. .lcst sugestia, aby mieszkaricy staraj4cy sig o nricsz.kania oddali

sprawQ do s4du. JeSli tak sig stanie. kto prrniesie koszty w wypadku wygranej micszkañcirw?

Radne Elzbieta Wisniewsk a zwrócila uwagQ na zapis w zal4cznikach. mówi4cy o
planou'anym przeniesieniu wlasnoSci mieszkañ w budynkach przejEtych od z.akladów pracy, od

Zakladów Przemysfu l)ziewiarskiego .,Rekord" - równiez.
Radna Janina Szreniawa py{a. czy jeéli program zostanie przeglosowany, bgdzie to

równoznac zne z po dwylszeniem czy nszó w .
Kierow'nik 7.arz4du Budynków Mieszkalnych wy.jaénil. Ze uchwala zostala opracowana w

oparciu o ustawQ zobowi4zujqc4 gming do podwyZszania czynszów. JeAeli gmina Tego nie zrobi,

to bpdzie miala zmniejszane dotacje do czynszów. Na terenie gminy mgieszkaj4 osoby o ró2nych

dochodach. tntencj4 ustawodawcy bylo ztóimicowanie wysokoSci placonego cz.ynszu w zale2noíci
od dochodu. Zasoby komunalne wymagaj4 remontów i konserwacji w zwiqzku z. czym konieczne

sq podwy2ki czynszów.
Radna Kwapiszewska pyta, kto trgdzie podv,ry\s-zal stawki czynszu po uchwaleniu tego

proglamu.
Pani Danuta Kiwiorska wyjaSnila,2e ta uchwala bgdzie stanowila podstawg do podwyZszania

czynszów, przez, Zarzqd. Pani Kiwiorska przypomniala, 2e w naszej gminie stawki czynszu nie
byty podwylszane od dwóch lat.

Burmistrz Michalkiewicz powiedzial, 2e trzeba przyjEó ten program, poniewaZ zobowi4zuje
do tego ustawa. Zarz4d Miejski nie bEdzie podnosil stawek czynszu bez konsuh"acii z komisjami.
Ustawa jasno precyzuje, 2e jezeli nie uchwalimy tego programu, to nie moZemy podwyZszyó
czynszów; jeSli nie podwy2szymy czynszów, zostanie zmniejszona dotacja. W Swiecie s4
zró2nicowane stawki czynszu w zalelnoíci od zamolnoéci lokatorów. Dotychczas gminy
stosowaly czynsze nie pokrywaj4ce kosztów utrzymania budynków.

Radna Barbara Trzeszkowska Dzwonek zwrócila uwagQ, ze ustawa w oparciu o któr4 i¿ostal
przygotowany projekt uchwaly, zostala zaskaríona do trybunalu konstytucyjnego. JesteSmy
pierwsi w województwie. Mamy obawy, poniewa2 jest to program pigcioletni. Czy nie moZemy
wstrzymaó siE z podjgciem tej uchwaty?

Kierownik ZBM Pan Chyla przypomnial, ze obowi4zek utrzymana mieszkaú komunalnych
spoczywa na gminie. Bardzo duzo prac wykonujemy sami, co ntacznie obniza koszty. Mieszkania
na terenie naszej gminy s4 tanie; aby nie dokladaó, musimy podwy?s:zaé azynsze.

Pan Kazimierz Grabowski zapytal, kto bgdzie podwy2szal czynsze i sk4d wziEty siE liczby
w zal4cznku nr 5.

Radna El2bieta WiÉniewskauwa2a,Ze wysokoíó czynszów bgdzie zale2ala od radnych.
Pani Danuta Kiwiorska wyja5nila,2e program stanowi podstawg i upowaZnienie dla Zarz4du

Miejskiego do podnoszenia czynszów; zalqcznik, o którym mowa- zawiera pewne wskazówki.
Radny Czeslaw Blicharski zapytal, czy komisje bgdq miaty wptyw na wysokoíó czynszów.
Pani Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e Zarz4d Miejski skieruje projekty uchwal do

komisji.
Rada Miejska w JEdrzejowie powziEla uchwalE Nr XXXVlIl,34gl}lw sprawie uchwalenia

programu gospodarowania mieszkaniowym zasobem gminy w latach 2001 - 2005, nastgpuj4c4
ilosci4 glosów:

Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

tuchwala Nr XXXVIII/3 49 /01

Ad. 19.
Kierownik Wydziatu

Blaszkiewicz powiedziala, 2e
komisja pod przewodnictwem

l 3
6
1

w zal4czeniu do protokoh/.

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej Pani Barbara
zgodnie z zarz4dzeniem Burmistrza, zostala powolana specjalna
Pani Sekretarz. Komisja opracowata projekt uchwaty, który radni
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nlajq w materialach. Ponicwa2 Pani Blaszkiewicz nie brala udzialu w pracach

w te.i sprawie moZe udzielió Pani Teresa Gola.

lJwag nie zgloszono.
Rada Miejska w .lgdrz.ejowie powzigla uchw'alq Nr XXXVIII/350/01

wynajmowania lokali wchod:zqcych w sklad mieszkaniowego z¡sobu

l 4
J

L

w zalqczeniu do protokoh/.

komis.l i .  wy.faSnien

w sprawie zasad
gminy .f Edrzejów.

nastEpuj4cq iloéci4 glosów:
Za
Przeciw
Wstrirymalo sig

/Uchwala Nr XXXVI ll/350/0 |

Ad .20 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogtoSnie lprzy obecnoSci 2l radnycV powzigla uchwalg

Nr XXXVILI13lI/}Lw sprawie zmianw bud2ecie miasta i gminy na 2001 rok.
/Uchwala Nr XXXVIlll3sll}l w zalqczeniu do protokoh-/.

A d . 2 1 .
Radny Marian Góralski poprosil, aby Prezes Euroubojni - Pan Czeslaw Szczerb'ü

przedstawil radnym stopieri za¿rwansowania prac spólki.
Pan Czeslaw Szczerba przedstawil historiq zalo2enia spótki, udzialowców, cele oraz

zadania i plany. Szczególowo wyja5nil to, co ju2 zrobiono oraz powiedzial o tym, co trzeba zrobió

w najbli2szym czasie. W chwili obecnej, aby kontynuowaó prace konieczne jest pclsiadanie dzialki
na wiasnoSó.
Prezes powiedzial równieZ, '2e korzystaj4c z okuzji chcialby powiedzieó o :¿atrudnieniu i

wynagrodzeniach w spólce, poniewa2 po mieScie kr4i4 niesamowite infirrmacje. W zarzqdzie

spótki pracuje trzy osoby w tym dwie urzEdujEce. Umowy q na czas okreÉlony - do koúca
stycznia. Pensje wynoszq 1500 zlotych brutto.
Nastgpnie Pan Szczerba odpowiadal na py'tania radnych.

Radna Kwapiszewska zapytala, co bpdzie z udzialami wniesionymi przer, gming w

ubieglym roku.
Burmistrz Michalkiewicz odpowiedzial. iz prawo handlowe mówi. 2e udzialy molna

sprzedawaó. Udzialowcy nie chcq aby Gmina JEdrzejów miala zbyt duizo udzialów. Z chwill
wzrostu wartoSci udziaty zostan4 sprzedane rolnikom i grupom producenckim. Potencjalni
nabywcy czekaj4; z chwilq rozpoczEcia dzialalnoécizainteresowanie bpdzie bardzo dtÉe.

Radna Janina Szreniawa powiedziala,2e nie jest przeciwna podjEciu tej uchwaly, ale czy
nie mozna zastÍzec,2e w razie rorwitzania spólki grunt wróci do gminy?

Pani Danuta Kiwiorska odpowiedziala, 2e w tym wypadku nie ma takiej mo2liwoici.
W wypadku rozwi4rania spólki gmina mohe odzyskaó grunt, ale jest to uzalelnione od walnego
zgromadzenia.

Radna Ewa Rasznik pyta, dlaczego ta inwestycja nie jest wspomagane z zewn1trz.
a wszystko opiera sig o wlasne érodki i kredyty.

Pan Czeslaw Szczerba wyjaSnil, 2e z zalohenia wynika, i2 decyduj4ce udzialy powinny
naleíeó do rolników. Nie chcemy inwestora strategicznego - Constar juZ mamy, gdziejest kapital
amerykaúski. Korzystnym odzewem na powstanie spólki jest fakt, 2e inni widzq w nas zagroíenie.
Zahoheniem naszym jest,2e bqdziemy wspierani przez fundusz SAPARD, sk4d mo2emy pozyskaó
do 40 % Srodków. W tej chwili przygotowujemy materiaty do zloíenia wniosku. Potrzebny jesl
komplet dokumentów l4cznie z pozwoleniem na budowE i 100 oA wskazartiem érodków na
prowadzenie inwestycji. BEdzie wigc to refinansowane. Prowadzimy rozmowy w sprawie
sfrnansowania, jednak potrzebna jest gwarancja rz4du polskiego bqdz jednego z banków. Jest to
inwestycja wpisana w strategig rozwoju Wojewódawa Swigtokrryskiego. Mamy poparcie Urzgdu
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Marszalkowskiego. I lrzQdu Wo.icwtidzkiego oraz
i krajowym jest korzystny dla naszej inwestycji.

Ministerstwa. Klimat na szczeblu wojew(rdzkim

Przewodnicz.4cy rady soleckiej w tr-ysakowie Pan
duZym bezrobociu nale2y wspomóc rolnik(lw pr'¿ez tworzenie

Pan Kazimierz Grabowski ma wqtpliwoSci. czy przy

Adam Wó.icik uwa2a.'2.e przY tak
rynku zbytu.

takim nasy'ceniu rynku spólka bgdzie

miala zbyt na produkty.
Radna Elzbieta WiSniewska uwuZa. 2e bgd'zie to miejsce zby't"u dla okolicznych rolników.
Pan Czeslaw. Szczerba powiedzial. Ze nie sztuka kupió i ubió, ale sztuka sprzedaó. Glówny

lekarz w.eterynarii prognozuje, 2e co trzecia ubojnia zostanie zamkniqta z pow'odu

nieprzystosowania do standardów Unii fruropejskiej. W chwili obecnej mamy podpisane umowy

intencyjne na sprzeda2 okolo 60 o/o produkcji. Nie bEdzie problemów ze zbyem.
Rada Miejska w Jgdrzejowie jednogloSnie lprzy obecnoSci 21 radnycV powziEla uchwalE

Nr XXXVilIi.s2l}| w sprawie wniesienia do PPHU ,,EUROUBOJNIA" Sp. , o. o. wkladu

niepienigZnego.
fuchwala Nr XXXVIlll352l0l w zalEczeniu do protokoh¡/.

Ad.22.
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie lprzy obecno5ci 2l radnych/ powziEla uchwalg Nr

XXXVIII/353/01 w sprawie nieodplatnego przeniesienia wlasnoSci nieruchomoéci komunalnej,
oznaczonej w rejestrach ewidencji gruntów wsi Lqcz,yn jako dzialka Nr 2311 na rzecz

Generalnej Dyrekcj i Dróg Publi czny ch.
/Llchwala Nr XXXVIII13531}I w zal1czeniu do protokoh.r/.

Ad .23 .
Uwag nie zgloszono.
Rada Miejska w JEdrzejowie jednogloSnie lprzy obecnoSci 2l radnych/ powzipla uchwalq Nr
XXXVIII/354/01 w sprawie sprzedu2y w drodze przetargu publicznego nieruchomoSci
komunalnej o pow. 0.2136 ha, polo2onej w obr. 06 m. Jqdrzejowa przy ul. Jasionka.
/Uchwala Nr XXXVIIII354/01 w zal4czeniu do protokotu/.

Ad.24.
Przewodnicz4ca Rady Teresa Szwach odczytala pismo Marszalka Wojewódi4wa

S w iEto krzysk ie go stano wi4ce zalqcznrk do proto kolu.
Radny Tomasz Barariski prosi o wyjaSnienie: PKP przektze maj4tek na wlasnoéó gminy.

a gmina wchodzi z wkladem hnansowym?
Burmistrz Michalkiewicz wyjasnil, 2e dostaniemy maj4tek od PKP pod warunkiem

u2yczenia go na potrzeby funkcjonowania spólki. Sporz4dzono plan, kapital okreélono na 500
tysigcy zlotych. Byly ró2ne propozycje podzialu udzialów. Ostatecznie zdecydowano sip na
podzalze wzglgdu na liczbg mieszkariców dla gmin i 50 000 dla starostw.

Radna Lidia Osiúska powiedziala, 2e nie mamy ró2nych zdan w tej sprawie. Na naszej
gminie spoczyvva ciginr ,,byó albo nie byó" kolejki. Nie zostawiono nam komfortu
decydowania o wysokoSci udzialów. Radna wnioskuje, aby Rada Miejska miala prawo do
sugestii w sprawie wysokoSci udzialu.

Radny Tomasz Barañski zapyfal, czy Starostwo podjglo juZ uchwalg o przyst4pieniu do
spólki.

Burmistrz Michalkiewicz wyjaénrl, 2e L)r'z4d Marszalkowski nie podejmuje decyzji w tej
sprawie, poniewa2 jest jednym z udzialowców. Wszyscy udzialowcy doszli do wniosku, 2e nie
da sig tego zrobió inaczej. Trzeba mieó Swiadomo5ó, 2e zmiany spowodujq rozpoczgcie
negocjacji od podstaw . Zarz4d Starostwa podj4l decyzjE, 2e wejdzie do spolki.
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Rada Miejska w . lgclrze.fowic powzigla uchwalE Nr XXXVll l /35-5/01 w sprawie

przyst4pienia Gminy Jqdrze'i(rw do spótki z ogranic'zon4 odpowiedzialnoSci4, nastqpuj4c4

iloSci4 glosów:
Z a - 2 0
Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - I

/Uchwala Nr XXXVIIL1355/01 w zal4czeniu do protokofu/.

Ad.25.
Przewodnicz4ca Rady Teresa Szwach zapropronowala, 2e odpowiedzi na wnioski i

interpelacje zostan4 udzielone na piémie. Radni, któr'ry zglosili wnioski i interpelacje, wyrazili

na to zgodp.

Ad.  I  1 .
Nie zgloszono uwag do inlormacji o sytuacji w rolnictwie na terenie miasta i gminy.

W zwiq.zku z powodzi4 nie obchodzono w naszej gminie Do2ynek. Zgodnie z tradycj4

namiastka tego éwigta miala miejsce na dzisiejszej sesji. Burmistrz Michalkiewicz wyglosil

przemówienie lzalqcznik do protokoh.r/, a rolnicy przekazali wladzom miasta symboliczny

bochen chleba.

Ad.26.
Nie zsloszono.

Ad.27.
Ze wzglgdu na wyczerpanie pori4dku

godzinie I 3 '' zamknEla obrady XXXVIII sesji
obrad, Przewodnicz4ca Rady
Rady Miejskiej w Jgdrzejowie.

-l'cresa 
Szwach.

SelcreÍarz obrad

Elhbieta Wiíniewska

Protokolowala
, t - - >

: q,ncu)hdt
I eresa borowsKa

Przewodniczqca Rady Miej s kiej
w Jqdrzejowie

Teresa Szwach


